

Les enfants survivants proviennent essentiellement des convois 77, 78, 80 et 81 partis en juillet-août 1944, les derniers. Dans le convoi n° 81 qui a quitté Toulouse et dont les déportés n'ont pas abouti à Birkenau mais à Buchenwald ou à Ravensbrück, les enfants **ALLOUCH** ont survécu. Ils étaient quatre, dont trois figurent sur cette photo : **Alex**, 11 ans, né à Constantine et, à sa gauche, **Nancy**, 13 ans, née aussi à Constantine, **Jean-Claude**, 3 ans, né à Toulouse où vivait la famille, 3 place Olivier. Dorine, 8 ans, ne figure pas sur la photo.

The children who survived the Holocaust were those mainly who were deported on convoys 77, 78, 80, and 81, which left during July and August 1944, and were the last convoys. **Convoy 81**, which left Toulouse, did not end in Birkenau, but arrived either in Buchenwald or Ravensbruck.

The **ALLOUCH** children all survived. This photo shows three of the four Allouch children. From left to right: **Alex**, age 11, born in Constantine, Algeria; at his left is **Nancy**, age 13, also born in Constantine; and **Jean-Claude**, age 3, who was born in Toulouse (Haute-Garonne department) where the family lived at 3, place Olivier. Dorine, age 8, is not in this photo.